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Protokół Nr 15/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 26 marca 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Marek Martynowicz, Piotr Gawryluk, 

Aleksy Roszczenko oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki i Sekretarz Gminy Walentyna 

Sidoruk. Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach Ludmiła 

Młodzianowska, księgowa Szkoły Podstawowej w Kleszczelach Alicja Makarowska oraz księgowa 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kleszczelach, Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji  

w Kleszczelach i Przedszkola w Kleszczelach Barbara Leonkiewicz-Laskowska oraz podinspektor 

Barbara Wiercińska. W posiedzeniu nie uczestniczyli Jan Szmuksta oraz Katarzyna Witoszko. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. 

Rozpoczęcie siedzenia nastąpiło o godzinie 12:00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz otworzył posiedzenie komisji. 

Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy trzech spośród pięciu członków Komisji, a zatem obrady  

są prawomocne. Następnie przedstawił projekt porządku posiedzenia: 

1) Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Zapoznanie się z planami finansowymi jednostek organizacyjnych gminy na 2021 r.: 

a) Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kleszczelach, 

b) Przedszkola w Kleszczelach, 

c) Szkoły Podstawowej w Kleszczelach, 

d) Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach, 

e) Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4) Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji w 2020 r.  

5) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6) Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

 

Ad. 2a. Księgowa Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kleszczelach Barbara Leonkiewicz-

Laskowska  przedstawiła plan finansowy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kleszczelach na 2021 r. 

Do przedstawionego materiału komisja nie wniosła uwag. Informacja stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2b. Księgowa Przedszkola w Kleszczelach Barbara Leonkiewicz - Laskowska 

przedstawiła plan finansowy Przedszkola w Kleszczelach na 2021 r. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, ile jest dzieci uczęszczających do przedszkola? 

Księgowa Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kleszczelach Barbara Leonkiewicz-Laskowska 

odpowiedziała, że około 60 dzieci. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy będzie ogłoszony konkurs na dyrektora przedszkola.  

Burmistrza Kleszczel odpowiedział, że jeszcze nie wiadomo. 

Do przedstawionego materiału Komisja nie wniosła uwag. Informacja stanowi 
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załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 2c. Księgowa Szkoły Podstawowej w Kleszczelach Alicja Makarowska przedstawiła plan 

finansowy Szkoły Podstawowej w Kleszczelach na 2021 r. 

Radny Marek Markiewicz zapytał, jak się ten rok przedstawia do roku poprzedniego? 

Księgowa Szkoły Podstawowej w Kleszczelach Alicja Makarowska odpowiedziała,  

że o 13 000 zł mniej względem ubiegłego roku. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał się, czy ktoś odchodzi na emeryturę, czy są odprawy, nagrody 

finansowe? 

Księgowa Szkoły Podstawowej w Kleszczelach Alicja Makarowska odpowiedziała,  

że są planowane nagrody jubileuszowe, odprawy. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, że środki finansowe przeznaczone  

z budżetu gminy na oświatę są tak duże, że mamy problem z finansowaniem innych zadań. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy ktoś w tym roku planuje odejść na emeryturę? 

Księgowa Szkoły Podstawowej w Kleszczelach Alicja odpowiedziała, że jedna nauczycielka 

planuje odejść na emeryturę, ale czy odejdzie, to nie wiadomo. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, ile jest nauczycieli w wieku emerytalnym, którzy mogą 

już odejść na emeryturę? 

Księgowa Szkoły Podstawowej w Kleszczelach Alicja Makarowska odpowiedziała,  

że 2 nauczycieli ma wiek emerytalny. 

Do przedstawionego materiału Komisja nie wniosła uwag. Informacja stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 2d. Księgowa Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach Barbara 

Leonkiewicz – Laskowska przedstawiła plan finansowy Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu  

i Rekreacji w Kleszczelach na 2021 r. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał się, ile osób pracuje w sezonie letnim przy zalewie  

w Repczycach? 

Księgowa Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach Barbara 

Leonkiewicz – Laskowska odpowiedziała, że są zatrudniane osoby na umowę zlecenia lub są to osoby 

przyjmowane z urzędu pracy jako pracownicy interwencyjni. 

Radny Marek Martynowicz zapytał się, czy w planie wydatków na rok 2021 jest zrobienie 

toalety w świetlicy w Daszach? 

Księgowa Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach Barbara 

Leonkiewicz – Laskowska odpowiedziała, że konkretnie budowy toalety w świetlicy w Daszach nie 

ma, ale jeśli zostaną pieniądze lub zrezygnujemy z czegoś to wtedy, jeśli będzie taka potrzeba,  

to zrobimy toaletę w świetlicy w Daszach. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy będzie konkurs na dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach? 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że raczej będzie konkurs. 

Do przedstawionego materiału Komisja nie wniosła uwag. Informacja stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

 

Ad. 2e. Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach Ludmiła 

Młodzianowska przedstawiła plan finansowy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kleszczelach na 2021 r.  
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Radny Marek Martynowicz zapytał, czym jest podyktowana kwota za domy pomocy 

społecznej? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach Ludmiła Młodzianowska 

odpowiedziała, że starostwo powiatowe co roku ustala koszt pobytu pensjonariusza w domu pomocy 

społecznej na terenie swojego powiatu. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy w domu pomocy społecznej jest zapewniona opieka 

całodobowa? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach Ludmiła Młodzianowska 

odpowiedziała, że jest zapewniona opieka całodobowa, ponieważ musi być zapewniona opieka 

lekarza, pielęgniarki, obsługa techniczna. 

Do przedstawionego materiału Komisja nie wniosła uwag. Informacja stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

 

Ad. 3. Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Kleszczele w 2021 r. wraz z uzasadnieniem 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy na terenie gminy Kleszczele są psy bezdomne, czy ktoś  

je zgłasza? 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że w 2020 r. nie było zgłaszanych 

bezdomnych psów, natomiast w tym roku był już jeden pies odłowiony 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w  sprawie niewyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w  budżecie Gminy Kleszczele środków  stanowiących fundusz sołecki 

wraz z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, jaka jest motywacja, aby nie wyodrębniać w budżecie 

gminy funduszu sołeckiego? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że należy zrobić przerwę i wrócić  

do funduszu sołeckiego za kilka lat. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy Burmistrz planuje jakąś inwestycję, skoro potrzebuje 

pieniędzy? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że świetlicę w Gruzce można by było 

wyremontować, ponieważ jest to poza Sakami ostatnia świetlica, która nie jest wyremontowana. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dodała, że jeśli jest potrzeba realizacji jakiegoś zadania 

w danym sołectwie to i tak będzie to realizowane tylko nie w ramach funduszu sołeckiego  

a z budżetu gminy. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w  sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w  sprawie zwolnienia  
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z drugiej raty oraz przedłużenie terminu wniesienia trzeciej raty opłat za korzystanie z zezwoleń  

na sprzedaż napojów  alkoholowych przeznaczonych do spożycia w  miejscu sprzedaży na terenie 

gminy Kleszczele należnych  w  2021 r. wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w rozpatrzenia petycji 

dotyczącej szczepionki przeciw COVID-19  wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji o opinię w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji o poparcie Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy wraz  

z uzasadnieniem. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki powiedział, że przez 20 lat nie było zainteresowania 

tymi nieruchomościami przez potencjalnych inwestorów. Obecnie jest inwestor, który chce 

wydzierżawić nieruchomości pod farmę fotowoltaiczną. Byłby to dodatkowy dochód do budżetu 

gminy z czynszu dzierżawnego oraz z podatku od nieruchomości, około 400 000 zł rocznie przez 

okres 25 lat. 

Radny Marek Martynowicz zaproponował, że może lepiej 15 ha wydzierżawić a 4 ha zostawić 

dla potencjalnego inwestora, który mógłby się pojawić, jeśli powstanie farma fotowoltaiczna. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jeśli przez 20 lat nie było 

zainteresowania to wątpi, aby teraz było takie zainteresowanie.  

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy w formie dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy mieszkańcy Dobrowody chcą drogi asfaltowej,  

bo słyszał różne opinie. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że tak, tylko mieszkańcy domagają się 

tego od niego, a nie od starosty, bo to jest droga powiatowa. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Kleszczele na lata 2020-2032 

wraz  z uzasadnieniem. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poprosił radnych, aby przekazywali informację 
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mieszkańcom, że jeśli ktoś chce, aby w pierwszej kolejności odebrano od niego eternit, to należy 

zapłacić 25% kosztów utylizacji eternitu i wtedy jest wpisywany na początek listy wykazu osób, od 

których będzie odbierany eternit. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały.  

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 8 stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.4. Komisja opracowała sprawozdanie z pracy w 2020 r. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 8 protokołu i zostanie przedłożone na najbliższej sesji Rady Miejskiej. 
 

Ad. 5. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł o przyjęcie protokołu  

z posiedzenia odbytego w dniu 28 stycznia 2021 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu 

w Urzędzie Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia.  

Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 14/2021 posiedzenia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto jednogłośnie bez uwag.  

 

Ad.6. Radny Piotr Gawryluk zapytał się w imieniu mieszkańca Sak, dlaczego klub nie jest 

remontowany 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że czekamy od projektanta na projekt  

i kosztorys i dopiero mając te dokumenty będzie można ogłosić przetarg na wykonanie tego zadania. 

Komisja ustaliła termin posiedzenia na 29.03.2021 r. w celu zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021  r. o godz. 9:30 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 13:50 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk 

                Przewodniczący 

 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 

                                                                                                             Marek Martynowicz 


